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Vragen van het lid Van Haersma
Buma (CDA) aan de minister van
Justitie over het bericht dat een
Haagse politierechter vijf zeer
vertrouwelijke dossiers verloor
doordat deze van haar fiets zijn
gevallen. (Ingezonden 1 april 2009)

1
Hebt u kennisgenomen van het
bericht dat een Haagse politierechter
vijf zeer vertrouwelijke dossiers
verloor doordat deze van haar fiets
zijn gevallen?1

2
Zijn de feiten in dit bericht waar?
Zo ja, is er een richtlijn betreffende
het thuiswerken of het vervoeren van
vertrouwelijke stukken door leden
van de rechterlijke macht en hun
medewerkers en indien dit zo is, hoe
luidt deze?

3
Indien deze richtlijn inderdaad
bestaat, bent u van mening dat deze,
gelet op de onderhavige kwestie en
op eerdere gevallen waarbij
vertrouwelijke informatie van de
rechterlijke macht op straat kwam te
liggen, nog steeds voldoet dan wel
aangepast zou moeten worden?

1 De Telegraaf en www.nu.nl, 31 maart 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie) (ontvangen 16 april
2009)

Hierbij deel ik u mee dat de
schriftelijke vragen van het lid Van
Haersma Buma (CDA) van uw Kamer
over het bericht dat een Haagse
politierechter vijf zeer vertrouwelijke
dossiers verloor doordat deze van
haar fiets zijn gevallen (ingezonden
1 april 2009) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie is ontvangen.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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